
九年级上学期期中考试听力材料及答案 

第一节 
听下面 5 个句子，从题中所给的 A、B..0 三个选项中选出与所听句子内容相关

的画。听完每个句子后，你将有 5 秒钟的作答时间。每个句子听两遍。 

1. Many foreigners are interested in using chopsticks. 
2. I think the most useful invention is the watch. 
3. My mother gets up early to make breakfast for me. 
4. There is some出ing wrong with my tee伍． 

5. The weather report says it will be snowy. 
第二节 

听下面 5 个句子，从题中所给的 A.B..0 三个选项中选出与所听句子内容相符

的正确答语。听完每个句子后，你将有 10 秒钟的时间来回答有关小题和阅读下

一小题。每个句子听两遍。 

6. Papa, happy birthday to you! 
7. Excuse me, how much are these two books? 
8. Is the girl山比e photo your sister? 
9. My family plans to travel to Be巧ing this summer vacation. 
10.It's time for class and I must go now. 
第三节 

～听下面 -5 段对话，每段对二话后有＝＝个小题，从题中所给的A、3、C 三个选项中

选出最佳选项。听完每段对话后，你将有 10 秒钟的时间来回答有关小题和阅读

下一小题。每段对话听两遍。 

11. M: Long time no see, Sally. How wasyour last weekend? 
W: Meaningful! I took an online class about practicing speaking English 
M:Wow, you must have made great progress in your English. 

12. W: Richard, I heard you have a sistei, right? 
M:Yes, Ann. She is Lisa, and she is two years older 止an me. 

13. W: Peter, I heard our school will have a chess club this term. Would you like to 
扣in it with me? 

M:I'm afraid not. You know, I like to play basketball. I hope tojoin the 
basketball club. 

W: It's okay. I hope you will have fun in the basketball club. 
14.M: Hi, Amy. I remember puffing my pen in my schoolbag. But I can't find it now. 

Can you help me? 
W: Of course. Oh, look, it is under the desk. 
M: Thank you so much. 

15. M: Nancy, have you decided which book to buy? 
W: Yes, I want to buy this one.his useful and cheap. 

第四节 
听下面 2 段对话或独白，每段对话或独白后有几个小题，从题中所给的 A、 B.0 
三个选项中选出最佳选项。听每段对话或独白前，你将有时间阅读各个小题，每 

小题 5 秒钟；听完后，各小题将给出 5 秒钟的作答时间。每段对话或独白听两遍。 

听第 1 段材料，回答第 l6、 17 小题。 



M: Hello, may I help you? 
W:Yes, please. I bought a T-shirt here last Sunday. I want to change it, 
M: What's the matter with it? Don't you like it? 
W: No. I bought it for my son. The size does not suit him. Can I change a smaller 

one? 
M: Of course. I will change a new one for you. 
W: Thank you. 

听第 2 段材料，回答第 18-20 小题。 

The Dragon Boat Festival is one of 山e traditional festivals in China. It usually 
comes in June. As we know, this festival is in memory of Quyuan--a great Chinese 
poet. Families usually get together to have a big meal. Of course, Zongzi is the most 
famous food. Last year, we had a different Dragon Boat Festival. Our thmily had a 
three-day trip to Quyuan's hometown--Yichang. We visited 山e mUseum and took 
some photos. What's more, we watched the boat races. The trip was really interesting 
and wonderftil. 

参考答案 

1-5 CBBAC 6-10 CABBC 11-15AABCC 16-20 CBAAB 
21-25 BCDBC 26-30 CBDDC 31-35 DBDBB 36-40 BDAAB 
41-45 CDACB 46一SO FTTFT 5 1-55 CBDAB 56-60 CABCD 
61-6S FECGB 
66. yourselves 	67. practicing 	68. leaves 	69. nicely 70. environmental 
71. are proud of! take pride in 	72. without doubt 
73. piano competition! piano contest 	74. 歌 least 
75. fought on / kept fighting ! kept fighting on 


	00000001
	00000002

